
 Gdańsk, 28.01.2025

Protokół
IV Sesji Rady Dzielnicy Jasień

IV Sesja Rady Dzielnicy Jasień zwołana została na godzinę 18:00 w dniu 28. stycznia 2025 w siedzibie Rady 
na ul. Leszczynowej 5 w Gdańsku.

Na sesji przybyło było 13 radnych (wg załączonej listy obecności). W trakcie dołączyła jeszcze jedna osoba.

1. Sesja została otwarta przez przewodniczącego Rady Tomasza Torcza. Po przywitaniu stwierdzono, że 
obecnych jest 13 radnych bieżącej kadencji.

2.  W głosowaniu jawnym radni przyjęli porządek obrad – 13 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 
głosów „wstrzymujących się”.

Na sesję przybyła Radna Sylwia Koniuszewska. Od tego momentu w obradach brało udział 14 radnych.

3. W wyniku głosowania jawnego przy 14 głosach „za”, przy 0 głosów „przeciw” oraz przy 0 głosów 
„wstrzymującym się”, Rada Dzielnicy Jasień podjęła:

Uchwałę nr IV / 8 / 2025 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Jasień.
Członkowie komisji:

- Maciej Barlak
- Michał Dubiec
- Maria Kiszkurno
- Tomasz Komorowski
- Krystyna Szarejko

4. W wyniku głosowania jawnego przy 14 głosach „za”, przy 0 głosów „przeciw” oraz przy 0 głosów 
„wstrzymującym się” Rada Dzielnicy Jasień przyjęła wniosek Zarządu Dzielnicy o oddelegowaniu do Rady 
Interesariuszy Zakładu Utylizacyjnego Radnego Zbigniewa Myszy.

5. Radni przedyskutowali propozycje budżetu dzielnicy na rok 2025.
Maria Kiszkurno przedstawiła wątpliwości co do tego, że wydatki z budżetu są zatwierdzanie przez zarząd, 

przez co radni mają wrażenie, że mają za mały wpływ.
Tomasz Komorowski wskazał, że szkoły chcą dużo zgłosiły kosztowne projekty na swoją rzecz, on natomiast ma 

wniosek na dofinansowanie parku kieszonkowego, do którego realizacji zabrakło Miastu 30 tys. zł.
Marlena Sprengel wskazała, że taki park nie będzie służył wszystkim mieszkańcom dzielnicy, np. tym z 

odległego osiedla Lawendowe Wzgórze.
Zbigniew Mysza wskazał, że na wykonanie parku ogłoszone zostanie drugie postępowanie.
Maria Kiszkurno wskazała, że każda szkoła podstawowa zrzesza ok. 4 tys. mieszkańców dzielnicy.
Kamil Ziętara omówił sposób, w jaki powstał projekt uchwały budżetowej. Zauważył, że radzie potrzebna jest 

wewnętrzna lista projektów, które będziemy realizować.
Tomasz Komorowski zauważył, że nie można „przyzwyczajać” Miasta, że Rada Dzielnicy będzie finansować 

braki w realizacji projektów z Budżetu Obywatelskiego i doposażenia jednostek edukacyjnych.

Zarząd przedstawił propozycje projektów zgłoszone i rekomendowanie do realizacji.

W wyniku głosowania jawnego przy 14 głosach „za”, przy 0 głosów „przeciw” oraz przy 0 głosów 
„wstrzymującym się”, Rada Dzielnicy Jasień podjęła:

Uchwałę nr IV / 9 / 2025 w sprawie przeznaczenia środków finansowych.

6. Pomysły na współpracę z mieszkańcami. Poproszono radnych poprzedniej kadencji, żeby podzielili się 
doświadczeniami z poprzedniej kadencji: jakie działania aktywujące mieszkańców zdały egzamin, a które nie.

Głos zabrał Kamil Ziętara: staraliśmy się dostosować ofertę pod kątem znanych nam potrzeb mieszkańców.
Krystyna Szarejko zwróciła uwagę, że spotkanie władz dzielnicy z seniorami nie odbywały się.



Ziętara kontynuując: nie działała komunikacja emailowa.
Pomysły na poprawę: teraz mając przedstawicieli z rad rodziców powinno nam być łatwiej dotrzeć do 

większych grup mieszkańców.
Zbigniew Mysza – jesteśmy rozgrywani przez miasto. Musimy częściej podejmować uchwały kierowane do 

władz Miasta.
Najszybciej rozwiązywały się sprawy, które poruszane były w mediach lokalnych oraz przy bezpośrednich 

spotkaniach z wice-prezydentami.
Odnośnie rozpoznawalności, zwrócono uwagę na konieczność obecności na wydarzeniach dziejących się na 

terenie dzielnicy z wyraźnym identyfikacją, np. koszulki z napisem Rada Dzielnicy Jasień.

Ewa Bujarska wspomniała o możliwości współpracy z Akademią Muzyczną przy organizacji koncertów uczniów 
na wysokim poziomie.

7. W ramach wolnych wniosków omówiono:
Propozycję uchwały Rady Miasta Gdańska dot, ograniczenia spożycia alkoholu.
Tomasz Torcz poinformował, że kwestie dot. ul. Jasieńskiej można przeczytać w protokole z posiedzenia 

z dn. 05.12.2024 Komisji Mobilności i Transportu Rady Miasta Gdańska.
Zarząd przyjął wnioski Radnego Komorowskiego, obligujące Zarząd do pozyskaniu informacji losie Biblioteki 

Lawendowej oraz realizacji parku kieszonkowego przy os. Wiszące Ogrody z Budżetu Obywatelskiego 2022.
Zbigniew Mysza poinformował, że interweniował w sprawie realizacji schodów na ul. Rycerza Blizbora w 

Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska. Po interwencji wysłane zostało ponaglenie.

8. Na tym zakończono obrady IV sesji Rady Dzielnicy Jasień.

Protokół sporządził:
Tomasz Torcz


